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 W dniu 25 listopada 
2010r. odbyło się posiedzenie 
Rady Nadzorczej MPEC-Konin 
Sp. z o.o. 
 Przedmiotem obrad 
były m.in. założenia do konstruk-
c j i  Planu  Techn iczno –
Ekonomicznego Spółki na rok 
2011. Ich projekt przygotował  
i przedstawił Radzie Nadzorczej 
Zarząd Spółki. 
 Założenia generalne 
wytyczają główne kierunki działa-
nia MPEC-Konin Sp. z o.o.  
w 2011r. 
Będą nimi: 
1. realizacja podstawowych za-

dań statutowych, 
2. pozyskiwanie nowych odbior-

ców ciepła, 
3. działania zmierzające do 

opracowania wieloletniego 
programu modernizacji syste-
mu ciepłowniczego w oparciu 

o środki własne i pozyskane 
przez Spółkę środki finanso-
we, 

4. intensywne szkolenie załogi 
we oparciu o wdrożony ZSWZ 
– zintegrowany system wspo-
magania zarządzaniem. 

5. kontynuacja działań mających 

na celu zmniejszenie strat 
ciepła, poprzez dalsze docie-
planie i monitoring eksploata-
cji, 

6. kreowanie pozytywnego wize-
runku firmy zorientowanej na 
klienta, 

7. generowanie przydatnych 
informacji i działań w zakresie 
pozyskiwania nowych zleceń 
na usługi instalacyjne, 

8. działania w zakresie regulacji 
gruntów zgodnie z decyzją 
Prezydenta Miasta Konina 
oraz z uwzględnieniem usta-
leń z Kierownikiem Wydziału 
Rolnictwa i Gospodarki Nieru-
chomościami, 

9. osiągnięcie przez Spółkę ren-
towności na działalności pod-
stawowej i dodatkowej, 

10.zakończenie prac nad wdro-
żeniem Elektronicznego Sys-
temu Wspomagającego Zarzą-
dzanie Przedsiębiorstwem, 

Pozostałe założenia obejmują 
dane techniczne, m.in. takie jak 
plan zakupu, produkcji i sprzeda-
ży ciepła, a także ekonomiczne, 
dotyczące m.in. przychodów  
i kosztów. 
 Rada Nadzorcza, podej-
mując Uchwałę Nr 14/10, przyję-
ła założenia do Planu Spółki na 
2011r. oraz zaproponowany 

„Założenia generalne wytyczają 

główne kierunki działania MPEC-

Konin Sp. z o.o. w 2011r.” 

Z okazji zbliżających się Świąt Bożego Narodzenia oraz Nowego Roku 

składam Państwu  najserdeczniejsze  życzenia,  aby przy świątecznym 

stole nie zabrakło spokoju,  ciepła, rodzinnej atmosfery i radości.  

Niech  Nowy Rok i każdy jego dzień powszedni niesie ze sobą zdrowie,  

pomyślność i szczęście.    

 

  

  .                                          

  

Andrzej Chmielecki 

Prezes Zarządu MPEC- Konin Sp. z o.o. 
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 Jak  wiadomo, od nowego roku 
wzrasta podstawowa stawka podatku VAT  
z 22% do 23%. Stawki opłat netto za usługi 
przesyłowe, dla wszystkich  odbiorców, 
pozostają na dotychczasowym pozio-
mie. Stawki brutto będą wyższe  
w związku ze wzrostem podatku VAT. 

Spółka wystąpiła do Prezesa Urzędu Regu-

lacji Energetyki z wnioskiem o przedłużenie 
okresu obowiązywania dotychczasowej 
taryfy dla ciepła.  

Równocześnie zawnioskowała o zmianę 

tejże taryfy w zakresie stawek opłat brutto.  

Od 1 stycznia 2011r. wzrosną tylko ceny 
wytwarzania ciepła produkowane-
go w kotłowni nr 1 na osiedlu Cu-
krownia Gosławice. Zmiana cen 
dotyczy odbiorców ciepła z grupy 
A5 zasilanych z tej kotłowni. 

Tabela nr 1 zawiera zestawienie nowych 
cen netto dla tej grupy.  

Średnioroczny wzrost cen netto wytwa-
rzania ciepła w kotłowni na osiedlu Cu-
krownia Gosławice od 1 stycznia 2011r., 
w stosunku do ostatnio stosowanych, 
wynosi 9,6%. 

Roczne doświadczenie eksploatacji no-

Tab nr 1. Ceny netto wytwarzania ciepła w kotłowni nr 1 od 1 stycznia 2011r.  

przez Zarząd Spółki plan 
zadań inwestycyjnych na przyszły rok, na 
które planuje się ponieść nakłady w wyso-

kości 5.922.100 zł. 
 Na podstawie przyjętych założeń, 
MPEC-Konin Sp. z o.o. sporządzi projekt 

planu działalności gospodarczej i inwesty-
cyjnej na 2011r., który przedłoży do za-
twierdzenia właścicielowi  (N.B) 

(cd. ze str.1) 

Od 1 stycznia 2011r. wzrosną tylko ceny wytwa-

rzania ciepła produkowanego w kotłowni nr 1 na 

osiedlu Cukrownia Gosławice.  

 Z inicjatywy Przewodniczącego Rady Nadzorczej MPEC – 
Konin p. Mariana Jacolika odbyło się spotkanie zarządów  
i przewodniczących rad nadzorczych podmiotów gospodarczych: 
MPEC – Konin Sp. z o.o., PWiK Sp. z o.o., PGKiM Sp. z o.o., MTBS 
Sp. z o.o., PDiM S.A., oraz dyrektorów: MZK i MZGOK w Koninie z 
Prezydentem Miasta Konina – Kazimierzem Pałaszem oraz jego  
Zastępcą ds. Gospodarczych – Andrzejem Sybisem.   

 Prezydent K. Pałasz podsumował współpracę na prze-
strzeni całej swej prezydentury z każdym z podmiotów oddzielnie.  

 

 

 

 

Każdemu z uczestników  wręczył i omówił Raport o stanie miasta 
za ostatnią swoją kadencje tj. lata 2006-2010.  

Wszystkim uczestnikom spotkania serdeczne podziękowania za 
dobrą współpracę złożył Z-ca Prezydenta ds. Gospodarczych  
A. Sybis. 

Podziękowania za dobrą współpracę złożyli również wszyscy pre-
zesi i dyrektorzy firm, a w imieniu przewodniczących rad nadzor-
czych przewodniczący Marian Jacolik.  

Od przewodniczących rad nadzorczych, zarządów spółek i dyrekto-
rów prezydenci otrzymali pamiątkowe publikacje książkowe wraz 
z dedykacją. (K.M) 

„Prezydent K. Pałasz posumował współ-

pracę na przestrzeni całej swej prezy-

dentury z każdym podmiotem oddzielnie” 



Str. 3 B I U L E T Y N  F I R M O W Y  

R O K  P R A C Y  K O T Ł O W N I  W  C U K R O W N I  G O S Ł A W I C E  

 Kotłownia na Osiedlu Cukrownia 
Gosławice została przekazana do eksplo-
atacji w dniu 27.10.2009 r. i niedawno 
minął pierwszy  rok jej pracy. Od dnia uru-
chomienia  kotłownia ogrzewa wszystkie 
obiekty przyłączone do osiedlowej sieci 
ciepłowniczej., które wcześniej zasilane  
były   z kotłowni „Cukrowni Pfeifer & Lan-
gen”. Kotłownia  pracuje wyłącznie w sezo-
nie grzewczym na potrzeby centralnego 

ogrzewania . Wyposażona jest w dwa kotły  
o mocy 470 kW i jeden kocioł    600 kW,  

a całkowita jej moc cieplna wynosi 1,54 
MW. Praca kotłowni jest  zautomatyzowana, 

a obsługa  sprowadza się do nadzoru oraz 
kontroli zadanych parametrów  oraz  usu-
wania  żużla. 

Sezon grzewczy 2009/2010  w kotłowni 
rozpoczęto  w dniu  27.10.2009r. i zakoń-
czono  25.05.2010 r.  W sezonie  grzew-
czym nie odnotowano przerw w dostawie 
ciepła dla osiedla. Obecny sezon grzewczy 
rozpoczął się od 9 września 2010r. i od 
tego dnia kotłownia również nieprzerwanie  

„Rok doświadczeń dla obsługi   

i nadzoru oraz dochodzenia do  pełnej  

jej sprawności i wykorzystania mocy 

cieplnej.” 

U R O C Z Y S T A  S E S J A  R A D Y  M I A S T A  K O N I N A   –  P O D Z I Ę K O W A N I A  Z A  W S P Ó Ł P R A C Ę  

Od lewej: Kazimierz Pałasz, Wojciech Morkowski,  
Jarosław Derdziński, Andrzej Chmielecki, Wiesław Steinke 

 W dniu 10 listopada w Sali Ratuszowej odbyła się 
uroczysta sesja kończąca V kadencję Rady Miasta Konina. 
Przewodniczący Rady Miasta Wiesław Steinke dokonał podsu-
mowania  minionej  kadencji. W ciągu minionych czterech lat 
Rada Miasta obradowała na 52 sesjach. Radni podjęli prawie 
800 uchwał. Uchwalili cztery budżety. Radni zgłosili w tym cza-
sie ponad 1000 wniosków i interpelacji.  Były również podzię-
kowania za współpracę dla radnych, pracowników Urzędu Miej-
skiego oraz dyrektorów placówek instytucji i firm podległych 
Miastu. Między innymi podziękowanie za pracę oraz zaangażo-
wanie w rozwiązywaniu wszelkich problemów związanych  
z realizacją zadań naszego miasta  otrzymał Prezes MPEC - 
KONIN  Andrzej Chmielecki. Specjalne podziękowania otrzymał 
Prezydent Miasta Konina  za 16 lat pracy w Samorządzie. 
„Konin jest inny, zmieniony, myślę, że lepszy” – mówił Kazi-
mierz Pałasz. (Ż.A) 

wej kotłowni wykazało, że  koszty jednost-
kowe wytwarzania ciepła są znacznie wyż-
sze niż wstępnie zakładano stąd niezbędny  
wzrost cen. 

Dodatkowo informujemy, że wprowadzane 
od 1 stycznia 2011r. nowe ceny dla odbior-
ców z osiedla ’’Cukrownia Gosławice’’ nie 
odbiegają od cen ciepła stosowanych  

w podobnych eksploatowanych źródłach 
ciepła w kraju. (N.B) 
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 W dniu 30-11-2010r. grupa na-
szych długoletnich pracowników, na zapro-
szenie Wojewody Wielkopolskiego, udała się 
do Poznania po odbiór odznaczeń państwo-
wych. Odznaczenia Za Długoletnią służbę 
nadał im Prezydent Rzeczpospolitej Polskiej. 
Wręczenia odznaczeń dokonał w  Wielkopol-
skim Urzędzie Wojewódzkim w Sali Herbowej 
Wojewoda Wielkopolski Piotr Florek. W zor-
ganizowanym wyjeździe naszym  pracowni-
kom towarzyszył  Pan Prezes Andrzej Chmie-
lecki. 

Odznaczeniami Państwowymi zostali uhono-
rowani niżej wymienieni Pracownicy: 

Złotym Medalem Panie: 

Boligłowa Wanda – Pracownik Działu Marke-
tingu i Obsługi Klienta pracująca na stanowi-
sku Specjalista ds. Rozliczeń z Odbiorcami 

Gazecka Grażyna – Pracownik Pionu Wyko-
nawstwa Inwestycji i Usług pracująca na 
stanowisku Referent ds. Administracyjno- 
Gospodarczych 

Samson Jolanta – Pracownik Działu Eksplo-
atacji ZEC Konin pracująca na stanowisku 
Specjalista ds. Socjalno-Administracyjnych 

Walczak Elżbieta – Pracownik Działu Tech-

nicznego pracująca na stanowisku Specjali-
sta ds. Rozliczeń Energii Cieplnej 

oraz Panowie: 

Pracownicy Działu Eksploatacji ZEC Konin  
pracujący na stanowisku: 

Kazimierczak Andrzej –  Obchodowy Monter-
Palacz 

K o wal e ws ki 
Eugeniusz – 
O b c h o d o wy 
Monter 

Maciejewski 
Mieczysław – 
O b c h o d o wy 
Monter 

Nowak Krzysz-
tof – Specjali-
sta ds. Eksplo-
atacji 

R a d n i e c k i 
Roman – Ob-
chodowy Mon-
ter 

S z y m c z a k 
Stanisław – 

Ślusarz – Spawacz 

Woźniak Zbigniew – Obchodowy Monter – 
Brygadzista 

Srebrnym Medalem Panie: 

Łuczak Anna – Specjalista ds. Planowania 

Marciniak Longina – Główny Specjalista ds. 
Informatyki.  (G.E) 

(wykres 2) 

dostarcza ciepła do sieci ciepłowniczej. Do-
tychczas  kotłownia dostarczyła odbiorcom 
około 13 tys. GJ ciepła, zużywając około 700 
Mg  węgla „Ekogroszek”. 

Rok pracy kotłowni  to rok doświadczeń dla 
jej obsługi  i nadzoru oraz dochodzenia do  
pełnej  jej sprawności i wykorzystania mocy 
cieplnej . Miniona zima wykazała, że zasadni-

czy wpływ na pracę kotłów  ma jakość węgla 
oraz  jego wilgotność.  

Po doświadczeniach  sezonu  2009/2010, 
zabudowany został  magazyn paliwa  w celu 
ochrony przed zawilgoceniem węgla. Zmie-
niony został dostawca węgla. Obecnie  wę-
giel dobrej i gwarantowanej jakości dostar-
cza firma Dalkia, co powinno przełożyć się 

na wzrost sprawności  i niezawodność pracy 
kotłów. Do połowy grudnia  br. zostanie wy-
konany  fragment drogi dojazdowej od strony 
ul. Łężyńskiej i stadionu sportowe-
go .Transporty dostarczające paliwo będą od 
nowego roku wjeżdżały od tej strony, a nie 
jak dotychczas od Al. Cukrowniczej przez 
teren byłej cukrowni. (K.R) 

Odznaczeni pracownicy firmy z Wojewodą Wielkopolskim Piotrem Florkiem i 
Prezesem MPEC—Konin Sp. z o.o. Andrzejem Chmieleckim 

(cd. ze str.3) 


